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 Protokół nr 96/2017 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 27 lutego 2017r. 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/. Na wniosek przewodniczącego zdjęto z porządku obrad punkt: 

 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia opinii do wniosku o zezwolenie na 

realizację inwestycji drogowej polegającej na przebudowie drogi gminnej w miejscowości 

Łąki Bratiańskie. 

 

Pan Starosta zawnioskował o wprowadzenie w punkcie czwartym porządku punkt:  

 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  w sprawie wyrażenia opinii do wniosku o zezwolenie na 

realizację inwestycji drogowej polegającej na rozbudowie drogi gminnej w miejscowości 

Radomno. 

 

Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag.  Za przyjęciem 

zmienionego porządku obrad głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  M. 

Buliński, A. Stajszczak. Stanowi on załącznik nr 2.  

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przystąpienia do projektu pt; „Przebudowa i rozbudowa w ramach 

modernizacji istniejącego budynku szpitala powiatowego w Nowym Mieście 

Lubawskim”. 

/na posiedzenie wszedł pan Bogumił Kurowski – dyrektor Szpitala Powiatowego oraz pani 

Jolanta Domżalska inspektor ds. funduszy zewnętrznych/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  

Pani Domżalska poinformowała, że opracowane zostało studium, diagnoza oraz wszelkie 

niezbędne załączniki do wniosku. Dodała, że wniosek został skorygowany, omówiła 

szczegółowo zmiany we wniosku. Wyjaśniła, że w studium został wymieniony cały sprzęt 

planowany do zakupu w ramach projektu, natomiast pozostałe wyposażenie oraz 

przewidziany do wymiany sprzęt medyczny będzie uzupełniany sukcesywnie poza realizacją 

projektu. 

Pani Skarbnik poruszyła kwestię dotyczącą wkładu własnego. Dodała, że w budżecie jest 

zapis, iż powiat otrzyma z gmin środki w wysokości 925 000 zł do wykorzystania w tym 

roku. Wyjaśniła, że jeżeli inwestycja nie będzie zrealizowana do końca 2017r. to powiat nie 

otrzyma środków z gmin. Nadmieniła, że powiat na mocy porozumień przekaże gminom 

środki na inwestycje drogowe.  

Pan Buliński odniósł się do wniosku tj. do punktu dotyczącego zakresu rzeczowego. 

Stwierdził, że brakuje tutaj określenia czasu i wskazania podmiotu, który te czynności będzie 

wykonywał. Ponadto dodał, że do wniosku powinien być dołączony wypis i wyrys z 

miejscowego planu. 
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Pani Domżalska odpowiedziała, że nie jest to obligatoryjne jeżeli jest dołączone pozwolenie 

na budowę.  

Pani Grzywacz zapytała, czy w ramach wprowadzania poszczególnych etapów remontu 

szpitala są uwzględnione baterie słoneczne. 

Pani Domżalska odpowiedziała, że nie są uwzględnione, ponieważ jesteśmy ograniczeni 

maksymalną kwotą wydatków kwalifikowanych.  

Pan Kurowski poinformował, że została przygotowana diagnoza, która musi być przyjęta 

przez Zgromadzenie Wspólników. 

Pani Domżalska wyjaśniła, że w jednym z załączników dodatkowych do wytycznych nie ma 

wprost sprecyzowanej formy tzn. nie jest doprecyzowane czy diagnoza powinna być 

zatwierdzona.  Nadmieniła, że diagnoza jest dokumentem planistycznym i według jej wiedzy 

powinna być zatwierdzona.  

Pani Skarbnik zapytała co oznacza data rozpoczęcia projektu tj. 28.04.2017r. 

Pani Domżalska odpowiedziała, że jest to data planowanego pierwszego wydatku 

kwalifikowanego. Dodała, że wszystkie daty w projekcie są datami planowanymi.  

 

Wniosek stanowi załącznik nr 3.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  

M. Buliński, A. Stajszczak. 
 

/pan B. Kurowski opuścił posiedzenie Zarządu/  
 

/na posiedzenie wszedł pan M. Wodara – dyrektor ZSZ oraz pan Igor Smoliński – koordynator 

ds. projektów w firmie Syntea/ 

 

Pan Wodara poprosił o omówienie w pierwszej kolejności punktu dotyczącego projektu pt.; 

„Kwalifikacje dla rynku pracy”. 

Pan Starosta przychylił się do prośby pana Wodary. 
 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie akceptacji  przystąpienia do projektu pt.; „Kwalifikacje dla rynku pracy” oraz 

upoważnienia Dyrektora  Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Domżalska poprosiła pana Smolińskiego, żeby w punkcie 2.14 wniosku wprowadzić 

zapis, iż Zespół Szkół Zawodowych w Kurzętniku jest jednostką realizującą projekt. 

Pan Smoliński odpowiedział, że nie można tej zmiany dokonać na tym etapie, można to 

zrobić w późniejszym terminie. Wyjaśnił, że tego typu zapisy dokonuje się w uchwale 

podejmowanej przez jednostki samorządu terytorialnego. 

Pani Domżalska odpowiedziała, że nie jest to pierwszy projekt realizowany przez szkoły i 

takie zapisy były we wnioskach.  

Pan Smoliński poinformował, że wniosek został już przesłany w wersji elektronicznej do 

Urzędu Marszałkowskiego, natomiast wersja papierowa musi być przesłana do dnia 

28.02.2017r. 

Pani Domżalska poprosiła pana Smolińskiego, żeby wyjaśnił kwestię wkładu niepieniężnego. 

Dodała, że z informacji które posiada wynika, iż sale lekcyjne są wyłączone z wkładu 

niepieniężnego. 

Pan Smoliński wyjaśnił, że wprowadzony zostanie m.in. portal „Praca”, który będzie 

udostępniony każdemu użytkownikowi przez okres trwania projektu.  
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Pan Wodara wyjaśnił, że w ramach projektu 120 uczniów pozyska dodatkowe kwalifikacje w 

takich zawodach jak: fryzjer, kucharz, sprzedawca oraz we wszystkich kierunkach kształcenia 

w technikum, będą to m.in. kursy informatyczne, ekonomiczne, handlowe, wizażu i stylizacji 

oraz kursy z zakresu odnawialnych źródeł energii.  

 

Wniosek stanowi załącznik nr 4.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  

M. Buliński, A. Stajszczak. 

 

/pan Igor Smoliński opuścił posiedzenie Zarządu/  

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przystąpienia do projektu pt. „Stawiamy na lepsze jutro” oraz upoważnienia 

Dyrektora Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Wodara wyjaśnił, że w ramach projektu dla 40 uczniów ZSZ w Kurzętniku 

zorganizowane zostaną kursy: spawania metodą TIG/MAG, operatora koparko-ładowarki 

oraz kierowcy wózka niskiego i wysokiego załadunku. Ponadto dodał, że realizowane będą 

również staże w przedsiębiorstwach działających w branżach zgodnych z kierunkiem 

kształcenia. Poinformował, że wnioskodawcą w projekcie będzie Firma Szkoleniowo – 

Usługowa Spawalnictwo-Instalatorstwo Mieczysław Czajkowski.  

Pani Sekretarz poruszyła kwestię dotycząca kształcenia praktycznego. Zapytała, czy zapis we 

wniosku dotyczący kształcenia praktycznego, które uczniowie odbyją w ramach projektu  

pokrywa się z kształceniem praktycznym, który każdy uczeń musi odbyć.  

Pan Wodara wyjaśnił, że tych kwalifikacji które uczniowie nabędą w ramach w/w projektu 

nie ma w programach kształcenia zawodów, są to dodatkowe kwalifikacje.  

Pani Domżalska poinformowała, że wniosek został skorygowany w punkcie dotyczącym 

formy prawnej oraz w punkcie 3.1, 4.1, oraz w punkcie 4.5. 

 

Wniosek stanowi załącznik nr 5.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  

M. Buliński, A. Stajszczak. 

 

/pani J. Domżalska oraz pan M. Wodara opuścili posiedzenie Zarządu/ 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu  w 

sprawie wyrażenia opinii do wniosku o zezwolenie na realizację inwestycji drogowej 

polegającej na rozbudowie drogi gminnej w miejscowości Radomno. 

/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Samsel – naczelnik Wydziału Architektury i 

Budownictwa/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Samsel poinformował, że Wydział Architektury i Budownictwa w wyniku analizy 

dokumentacji nie wnosi uwag do uchwały w przedmiotowej sprawie. 

  

Wniosek firmy DAN-TOR stanowi załącznik 6. 

 



 

 

4 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  

M. Buliński, A. Stajszczak. 

/pan A. Samsel opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie odroczenia Stowarzyszeniu Ludności Pochodzenia Niemieckiego oddział w 

Nowym Mieście Lubawskim terminu płatności należności z tytułu użytkowania lokalu 

Nr 218 w budynku administracyjno – biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym 

Mieście Lubawskim. 

/na posiedzenie weszła pani A. Banaszewska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i Spraw 

Gospodarczych/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Banaszewska poinformowała, że stowarzyszenie złożyło drugi wniosek z prośbą o 

przesunięcie terminu płatności za miesiąc styczeń do 10 marca 2017r. Ponadto dodała, że w 

późniejszym terminie stowarzyszenie złoży wniosek o zawarcie aneksu w sprawie odroczenia 

terminu płatności należności za najem lokalu za miesiąc sierpień. 

 

Wniosek stowarzyszenia stanowi załącznik nr 7. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  

M. Buliński, A. Stajszczak. 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wykazu lokali użytkowych przeznaczonych do oddania w najem stanowiących 

własność Powiatu Nowomiejskiego. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Wykaz nieruchomości stanowi załącznik nr 8. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  

M. Buliński, A. Stajszczak. 

 

/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia aneksu nr 4 do arkusza organizacji roku szkolnego 2016/2017 w 

Zespole Szkół im. C.K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Orłowska poinformowała, że aneks nr 4 związany jest z przyznaniem nauczania 

indywidualnego uczennicy I klasy Liceum Ogólnokształcącego. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  

M. Buliński, A. Stajszczak. 
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Pan Starosta poinformował, że pan kurator nie przychylił się do wniosku w sprawie 

powierzenia stanowisk dyrektorom szkół  na koleje pięć lat.  W związku z powyższym 

ogłoszone zostaną konkursy na stanowisko dyrektora ZS im. C. K. Norwida oraz na 

stanowisko dyrektora ZSZ w Kurzętniku. 

/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia bilansu powiatu nowomiejskiego za 2016r. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Skarbnik omówiła bilans powiatu nowomiejskiego za 2016r.  
 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,  

M. Buliński, A. Stajszczak. 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją o przyjęciu 

osoby do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 9. 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Pani Wicestarosta odczytała pismo do pana Jacka Rydla - Przewodniczącego Komisji 

Oświaty, Kultury i Promocji w sprawie organizacji konkursu „Mrówki Pozarządówki”, 

stanowiące załącznik nr 10. 

Pan Starosta stwierdził, że ma wątpliwości co do przeprowadzenia konsultacji z 

organizacjami pozarządowymi w formie ankiety. 

Pani Wicestarosta poinformowała, że został opracowany wstępny regulamin konkursu. 

Odczytała zapisy regulaminu. 

/pan Starosta opuścił posiedzenie Zarządu, prowadzenie obrad przejęła pani Wicestarosta/ 

Pan Buliński stwierdził, że najpierw należałoby jednak dokonać rozeznania wśród 

przedstawicieli organizacji pozarządowych czy są zainteresowane w/w konkursem. 

/pan Starosta wszedł na posiedzenie Zarządu i przejął prowadzenie obrad/ 

Pani Stajszczak przychyliła się do stwierdzenia pana Bulińskiego. 

/pani Wicestarosta oraz pani Skarbnik opuścili posiedzenie Zarządu/ 

 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

                                                                                                     Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                           Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                                                 


